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Írásbeli választ igénylő kérdés
Dr. Kövér László úrnak
az Országgyűlés elnökének

Helyben
Tisztelt Elnök Úr !

A Házszabály 91 . § alapán írásbeli választ igénylő kérdést kívánok feltenni Dr. Fazekas Sándor
Vidékfejlesztési Miniszter Urhoz :

„Kormánybiztos kinevezését sürgeti a Parlament Fenntartható fejl ődés bizottsága”

címmel .

Tisztelt Miniszter Úr!

Mint ahogy arról már tájékoztattam Önt, 2011 . április 27-én a Fenntartható fejlődés bizottsága parlagfű
témájában ülésezett, melyen elhangzott tájékoztatók, hozzászólások után a résztvev ők számos megállapítást
tettek és több kezdeményezéssel éltek . Minden jelenlévő egyet értett abban, hogy a probléma kezelésér e
kormányzati szintű koordinációra, kormánybiztos kinevezésére van szükség, aki összefogná az ügybe n
ténykedő és tenni akaró szervezeteket . A központi koordináció annál is fontosabb, hiszen az elmúlt 12 évben
kilencszeresére nőtt hazánkban az allergiás szénanáthában szenvedők száma, mely adat többek között a
parlagfű térhódításával hozható összefüggésbe . Minden elvesztegetett nap a betegszám folyamato s
növekedését jelentheti .

Ennek kapcsán kérdezem Miniszter Urat :

A Kormányzat tervezi-e kormánybiztos kinevezését a probléma kezelésére? Ha igen, mikortól ?
Ha nem, hogyan kívánja ezt a komplex problémát kezelni ?

Ezúton tájékoztatom Önt, hogy a Fenntartható fejl ődés bizottsága újra ülésezni fog parlagfű témájában,
melynek tervezett időpontja : május 25 . Kérem Miniszter Urat, hogy írásbeli kérdésemre vonatkozó válaszát
legkésőbb május 23-ig szíveskedjen megküldeni részemre, hogy annak tartalmát a bizottsági ülés t
megelőzően megismerhessem .

Várom megtisztelő válaszát !

Budapest, 2011 . május 11 .
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